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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2024/25:630 Ökad nytta av regeringens kartläggning av intolerans

Regeringen beslutade den 12 december i år att ge ett uppdrag till Forum för 
levande historia att genomföra en studie av attityder kring intolerans i den 
svenska befolkningen.

Det är en god ansats, eftersom alla åtgärder behöver ett gediget faktaunderlag. 
Dock är valet att över huvud taget avgränsa studien till intolerans mot vissa 
grupper av människor kontraproduktivt. Tidigare studier har visat att den 
gängse uppfattningen av hur intoleransen ser ut är felaktig. 
https://www.uu.se/nyheter/2022/2022-06-16-politisk-intolerans-begransar-
debatten-i-sverige

Att starta en studie som ska visa hur intoleransen ser ut i Sverige med att, 
utifrån en egen uppfattning om hur den ser ut, avgränsa studien till intolerans 
mot vissa utvalda grupper utgör ett cirkelresonemang. Resultatet kommer att 
påverkas mycket kraftigt av frågeställningen.

Jag vill därför fråga statsrådet Paulina Brandberg:

 

Avser statsrådet att ge ett tilläggsuppdrag till utredningen som innebär att 
avgränsningen till vissa grupper av människor tas bort och att kartläggningen 
därmed tillåts att göras förutsättningslöst?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-19
Besvaras senast
2025-01-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


